
Descriptlon of Bluetooth palring and deleting palring Informatlon:
1 . Before using this device , First you must turn on the Bluetooth function of the main device
2 . Then long press " OK " + " return " key,when the LED turns to flash quickly.
The product enters the pre pairing mode.
3 . Click " Add and search new devices " on the main device to find this air remote ' s name  
( Example : BLE Remote ) , Click the name can to connecting.
4 . After the product is successfully connected,
the direction of the mouse pointer can be controlled by waving in the air.
5 . If the connection is not successful, please perform the operation steps of item 2 - 4 again
6 . Reconnent efficiency Description:
The normal reconnent time of this product is 3 - 5 seconds after it is normally paired  
with the main equipment.
7 . This product can only remember the pairing information of one main device.  
when the product is connected to a new device, the connection of historical devices
is not supported after.
In this case, you need to delete the historical connection information of  
this peripheral can be successfully matched for new search!

How to program the power learning keys?
1 . Keep pressing " Power " button.
The air mouse enters IR learning mode when the LED flashes slowly.
2 . Press the " power " button when you aim the IR transmitter with air mouse.  
Air mouse receives the code successfully if LED light.
3 . LED flashes slowly means that Air mouse has finished learning.
4 . Data will be saved automatically and the product will exit learning mode.
5 . Press " OK " + " DEL " to clean the code up.

Alr Mouse has 3 levels of cursor speed.
From slow to fast:
Press and hold " ok " and " Volume + " buttons.
The speed adjusts one level when LED lighton.
From fast to slow:
Press and hold " ok " and " Volume - " buttons.
The speed adjusts one level when LED lighton.
Function Keys:
     Home : Go back to the home;
     Return : Go back to previous screen;
     OK : Confirm action or insert cursor
     Cursor Locking : Press to lock the air mouse, press again to unlock;
     Play / Pause : Multimedia play / pause.

功能按键:
    主页:回到主界面
    返回:返回到上一级屏幕
    OK:确认动作或插入光标
    鼠标:锁定无线鼠标，再按一次开启鼠标。
    播放/暂停:多媒体播放/暂停

低电量提示:
当产品的AAA电池电量低于2V时，
LED红灯慢闪提醒此时需要更换新电池。

传感器校准:
手动校准
使用过程中由于电压和温度的变化引起光标飘移，
请长按“0K”+“菜单”，当指示灯常亮，
然后将本机平放于桌面保持静止3-5秒，
指示灯快闪然后停止闪烁，再次唤醒即可完成校准。

如果连接不成功如何解决:
第一次使用本产品，出现配对不成功的情况时，
请长按飞鼠的“OK”+“返回”键，将飞鼠之前保留的对码信息
清除后，再尝试连接即可。

如果是之前有连接过本产品使用的，出现回连不了的情况时，
请先删除主机端的配对信息后，再进行新的搜索配对！

产品规格:

   传感器:  
传输方式:  BLE 蓝牙4.0

6轴陀螺仪 
按键数量:  17
传输距离:  10M
工作电压:  3V
工作电流:  <5mA
待机电流:  <10uA
电池类型:  AAA*2
产品材料：ABS塑料+硅胶按键
产品尺寸：143*45*29MM
产品重量:   50g

蓝牙无线飞鼠说明书

感谢您使用我们公司的产品!

这是一款内置6轴陀螺仪传感器的蓝牙无线飞鼠，
可以在Android平台上实现传统的遥控器、
鼠标和运动感应游戏的功能。
即插即用的微型接收器，
适用于电脑、投影仪、电视机顶盒、HTPC等.....

它可以将你从电脑，电视，
投影和其他娱乐设备完全解放，只需要弯曲你的手腕，
你的手腕方向将被即时的转换成在屏幕上的光标。

手感舒适、方便，
完全避免了传统鼠标需要以静止的桌面为参照操作
或红外遥控器按键操作的弊端，让你躺着玩电脑、电视不累，
轻松休闲，完全“控制”你的电脑、电视。

蓝牙对码及对码信息清除
1.使用本设备前，首先必须要开启主设各备的蓝牙功能。 
2.然后长按“OK”＋“返回”键，当LED 变为快速闪烁时，
产品进入预对码模式。
3.点击主设备端的添加及搜索新设备，
找到设备名称“BLE Remote”，点击进行连接。
4.产品成功连接后，挥动即可控制鼠标指针的移动方向。
5.如果连接不成功，请再次执行2-4项的操作步骤。
6.回连效率说明:
本产品在与主设备正常配对连接后正常回连时间为3-5秒。
7.本产品仅能记忆一台主设备的配对信息，当产品连接了新设备
后，不支持历史设备的回连。此时连接，需先删除主设备端的
本外设的历史连接信息，才可成功进行新的搜索配对!

红外学习
1.长按“Power”键，LED灯将由长亮变为慢闪，
空中飞鼠进入红外学习模式。
2.空中飞鼠和电视遥控器的红外发射器对准后，
按电视遥控器的电源键，飞鼠LED灯亮起，
说明空中飞鼠成功从电视遥控器接收到乡外编码值。
3. LED灯变慢闪烁，这意味着鼠标已经接成功学习红外码值。
4.学习成功后，产品会自动存储并退出学习模式。
5.按0K+DEL可清除已经学习到的红外码值。

空中飞鼠的鼠标速度支持3级调节
鼠标速度从慢变快:
同时按下“OK”和 “音量+”，
指示灯由闪烁到长亮为调整一个级别，光标速度变快。

鼠标速度从快变慢:
同时按下“OK”和“音量+”，
指示灯由闪烁变长亮方其整一个级别，光标速度变快。

Bluetooth Air Mouse

Thank you for using the product of our company!
This is a wireless air mouse with built-in axis gytoscope and gravity accceleration
sensor and fidelity voice input;it can perform the fuunctions of a traditional
remote control,computer mouse,and gaming motion controller on android platform.
Plug and play micro receiver is compatible with personal computer,projector,
TV box,Home Theater Personal Computer etc.
Holding air mouse and rotating your wrist is converted into a movement of a cursor 
across the screen and it allows you to control your computer, projector and other  
entertainment equipment from a distance.
Ergonomics of air mouse will replace stationary computer mouse and infrared  
button remote control giving you convenience to manage your computer  
and television set from a position which is most comfortable for you.

Number of keys: 17
Range: > 10m
Battery Type: 

Low battery reminder:
The red light flashes slowly when the AAAbattery power  
of the product is lower than 2 V.
it means that the battery need to be replaced at this time.

Sensor calibration
Manual calibration:
The changes of voltage and temperature may make the cursor drifts,
Long press ' OK ' + ' menu " , lay the remote flat on the table
and hold for 3 to 5 seconds when The LED lights is on '
Press any key when LED lights flashing stop ' The calibration completed .

How to solve if the connection is not successful :
When using this product for the first time , in case of unsuccessfulpairing,  
please long press " OK " + " Return " key , clear the code information previously 

reserved by the flying mouse , and then try to connect.
If the product has been connected before and cannot be connected back,
Please delete the pairing information of the host first,
and then conduct a new search pairing!

Productspecifcations
Transmisslon method: BLE Bluetooth 4.0
Sensors: 6 axis Gyroscope

AAA *2
Working Voltage: 3V
Working Current: < 5mA
Standby Current: < 10uA
Materlal: ABS Plastic and silicone
Size: 143 *45 *29 MM
Welght: 50g
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Ergonomics of air mouse will replace stationary computer mouse and infrared  
button remote control giving you convenience to manage your computer  
and television set from a position which is most comfortable for you.

Number of keys: 17
Range: > 10m
Battery Type: 

Low battery reminder:
The red light flashes slowly when the AAAbattery power  
of the product is lower than 2 V.
it means that the battery need to be replaced at this time.

Sensor calibration
Manual calibration:
The changes of voltage and temperature may make the cursor drifts,
Long press ' OK ' + ' menu " , lay the remote flat on the table
and hold for 3 to 5 seconds when The LED lights is on '
Press any key when LED lights flashing stop ' The calibration completed .

How to solve if the connection is not successful :
When using this product for the first time , in case of unsuccessfulpairing,  
please long press " OK " + " Return " key , clear the code information previously 

reserved by the flying mouse , and then try to connect.
If the product has been connected before and cannot be connected back,
Please delete the pairing information of the host first,
and then conduct a new search pairing!

Productspecifcations
Transmisslon method: BLE Bluetooth 4.0
Sensors: 6 axis Gyroscope

AAA *2
Working Voltage: 3V
Working Current: < 5mA
Standby Current: < 10uA
Materlal: ABS Plastic and silicone
Size: 143 *45 *29 MM
Welght: 50g


	1
	2
	3



